



CANADIAN FORCES MORALE AND WELFARE SERVICES
SERVICES DE BIEN-ÊTRE ET MORAL DES FORCES CANADIENNES

7331-1 (CFMWS/DSPP)

7331-1 (SBMFC/DPPS)

25 September 2023

Le 25 septembre 2023

Distribution List

Liste de distribution

AMENDMENT # 1 – CDS DELEGATION OF AUTHORITIES FOR FINANCIAL ADMINISTRATION OF NPP

MODIFICATION 1 – DÉLÉGATION DES POUVOIRS DU CEMD POUR L'ADMINISTRATION FINANCIÈRE DES BNP

Reference : CDS Delegation of Authorities for Financial Administration of NPP dated 1 May, 2023.

Référence: Délégation des pouvoirs du CEMD pour l'administration financière des BNP, 1^{er} mai 2023

1. To reduce administrative delays, and in consideration of the impact of past and expected future inflation, the IM/IT approval limit for the position of Chief Information Officer is increased to \$1.0M, from its existing level of \$250K.

1. Afin de réduire les délais administratifs, et compte tenu des incidences de l'inflation passée et future, la limite d'approbation de la GI/TI pour le poste de chef des services de l'information est portée à un million de dollars, par rapport au niveau actuel de 250 000 \$.

2. In addition, the approval limits for the Chief Operating Officer for Table 1 of ref, are changed to \$3M, to match Table 2.

2. Par ailleurs, les limites d'approbation pour le chef des opérations dans le tableau 1 de la référence sont modifiées à 3 millions de dollars, pour correspondre au tableau 2.

3. These amendments are now reflected in the CDS Delegation document on the CFMWS and CORE websites.

3. Le document de Délégation des pouvoirs du CEMD fait maintenant état de ces changements sur les sites Web des SBMFC et sur CORE.

Le directeur général des Biens non publics

Ian C. Poulter
Managing Director Non-Public Property

Distribution List

Liste de distribution

Action

Action

ExMB

CHD

Information

Information

CDS

CEMD